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PROTOKÓI, NR 33/06
z posIEDZEXr.t rours¡r Rorxrcrwn rlxrEcRec¡r z uxra

EUROPEJSKA
z dnia 27 sfvcznia 2006 roku.

Komisja Rolnictwa i Integracji z IJniq Europejskq rozpoezpla obrady
o godz.900 w skladzie wg listy obecnoéci stanáwi qcej zalqcznik do niniejszego
protokolu, wg. nastgpuj4cego porz4dku:

1. Analiza projektu budietu Miasta i Gminy Jgdrzejów na rok 2006.
2. Sprawy róitne.
Na wstppie Przewodniczqcy przywital wszystkich czlonków komisji oraz

zaproponowal rozpoczQcie posiedzenia od odczytania Sprawozdania z pracy
Komisji Rolnictwa i Integracji z uniq Europejskq-za rok 2005.

WNIOSEK 1
Komisja wnioskuje zA przyjgciem sprawozdania z pracy Komisji
Rolnictwa i Integracji z uni4 Europejsk4ia rok 2005.

Z a - 6
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0
lVieobecny - I

Czy na postawione wnioski przez Komisjq Rolnictwa uzyskaliimy odpowiedá, co
do ich realizacji? - Zapytal raclny S. Baranski.
CzqÉó wniosków zostala zrealizowana - odpowied zial Przewodnicz4cy Komisji.

Komisja Rolnictwa poruszyra równiez sprawQ opracowania planu p.u.y
komisji na rok 2006 z uwzglqdnieniem miesi4ca listopada i grudnia, mimo
koúcz4cej siE kadencji Rady Miejskiej. po przedyskutowarri, porilr Lszej sprawy
Komisj a Rolnictwa postawila wniosek.

WNIOSEK 2
PIan Pracy Komisji Rolnictwa i Integr acji z Uni4 Europejskq pozostawió do
korica roku 2006.

Z a - 6
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0
Ir{ieobecny - }

Ad.t
Przewodniczqcy Komisji poinformowal czlonków, iz zwrócil siQ

do Burmistrza o dofinansowanie Ochotniczych Straly po2arnych o kwotp
20 tys. zl.



-

Glos zabral radny L. Sulek. Na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budzetu

Skarbnik Gminy poinform owata,iz Ochotn\cze StraaePo?ame nie wykorzystaly

w roku ubieglym wszystkic h prtytnunych érodków pienigznych Moim 
4Tj::

winq za tak4 sytuacjg ponosi zar.iqd Miejskg - Gminy, który powrnlen

nadzorowaó j edno stki, pod k4tem wykorzy stywania przy znanyc h érodków'

Glos zabral radny A. Gawtowskí. 
y'*ru"ul"á tiq doGminy o dodatkowe Érodki

finansowe i zostalem poinformowany, 2e nie ma pieniqdzy'

Istnieje, zafem rozbiezno3ó w tej sprawie pomiEdzy Zarzqdem Miejsko

Gminnym a Gmin4- powiedzial Przewo dniczqcy Komisji'

Gl o s z ab r of , o iry' S.' B ar aris ki. rJw azam, \z w obowi 4zkach Komendanta StraZy

pozarnej powinno byó ptzeprowadzenie kontroli jednostek strazy' Pieni4dze

przydziel?ffiy, ui. poá *ut rn^t i.m przedstawienia wykazu uwzglgdniaj4cego' na

które jednostki przekazuiemy órodki orui w jakiej wielkoéci'

po przeanalizowaniuiakiego planu Rada moae go zaakceptowaó.

G l o s z a b r a l P r z e w o d n i c z q c y K o m i s j i . Z k w o t y l 4 0 f \ ' . ' . ? + n a S t r a 2 e
r'r.odrqbniona jest kwota 24 tys. zl ni modernizaciq rem\z' Od kilku lat kwota

ta jest utrzymana na jednakowym n"ii'"-i. i korzysta: qz n\ej, te same jednostki

stiazackie. Uu'azam ,2e nale?y zmienió t4 sytuaclE'

proponujq wlqczyó te pieni4d z:e do kwoiy t+o tyt. zr. - powiedzial radny

S. Baraúski.
Z,1i')iii radny r ziqbins
*o,n,o*u ruo-ítJ *ont.no**-ó*otttt.l Uttu" - *n'u*n- 

n'=o'rtt-*
Po*Yzt'u tptu*t' Wyjuéttió

r r, -^  ̂ -^^+^t,,^h Á*^.l l¿Árx¡ ñl '7e7.n}c7,OnVCh na
ia kwoty 24 tYs. zl talvch érodków

straz - dodal Przewodniczac)¡ Komisjt'

Na posied zenie komisji przybytaRedaktor Gazety JEdrzejowskiej - pani

G. Slusarek.

KomisjaRolnictwaporuszylasprawq-udzieleniapolyczkiprzezGminq
dla Zakladu Podstawowej Opielii Zdrowotnej Jpdrzejowie' Po

f .r.Oy rt,rtowaniu powy Zszei-sprawy komi sj a po stawila wnio sek'

WNIOSE,K 3
Komisja zwra'ca sig do

udzielenia Po2Yczki
w Jgdrzejowie.

Burmistrza o wyra2enie swojej opinii w sprawle

Zakladowi poistawowej Opieki Zdrowotnej

Z a - 6

Przeciw - 0
WstrzYmalo siq - 0

lr{ieobecny - I



J

Na posiedzenie komisji przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie - E. Ptasznik.

Komisja poruszyla równie2 sprawQ organizowania Lutowego Swigta
Miasta.

Gtos zabrala Przewodniczqca Rady Miejskiej. Moim zd,aniem
powinniÉmy zorganizowaó w tym roku Lutowe Swiqto Miasta. Koáczy siE
kadencja naszej Rady. Maj4c na uwadze szacunek dla osób, którym zostaly
przydzielone medale w latach ubieglych, nie powinniémy likwidowaó tego
Éwipta. Poprzez to éwigto eksponujemy walory kulturalne naszego miasta
Jgdrzejowa. JeAeli nie bgdzie Zadnych kandydatur do medalu ,,Za zaslugi dta
Jqdrzejowa" wówczas kapitula oglosi, 2e nie wplyngly 2adne wnioski.
O likwidacji tego ríwiEta niech zadecyduje juL nowa rada.

Glos zabral radny L. Sulek. Komisji Budzetu stawiaj4c wniosek
pol4czenia dwóch Éwiqt: LtÍowego Swiqta Miasta i Dni Jqdrzejáwa w jednq
imprezg, mialana uwadze trudne czasy, w jakich 2yjemy.

Glos zabrala Przewodníczqca Rady Miejskiej E. Ptasznifr. Lutowe Swigto
Miasta organizowane jest naszymi wlasnymi silami, bez angaaowania érodków,
które moglyby slu2yó dobru publicznemu.

Glos zabral radny J. Ziqbiúski. IJwa2am, Ze éwiqto
zorganizowaó. Na pewno s4juz propozycje kandydatur do medalu ,,
dla Jqdrzejowa"

Komisja Rolnictwa po przedyskutowaniu pov,lrlszej sprawy

to nale?y
Za Zaslugi

postawila
wniosek.

WNIOSEK 4
Komisja wnioskuj e Za zorganizowaniem Swigta Miasta w roku biei4cym.

Z a - 4

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2

lttieobecny _ I

Z uwagi na obecnoéó Przewodnicz4cej Rady Miejskiej E. Ptasznik oraz
Mecenas D. Kiwiorskiej cztronkowie Komisji Rolnictwa poraz kolejny
przedyskutowali sprawQ opracowania planu pracy kornisji na rok 2006.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Komisja Rolnictwa zad,ecydowala
o pozostawieniu planu pracy komisji do koúca roku 2006.

Glos zabrala Przewodniczqca Rady Miejskiej. Plan pracy komisji powinien
byó opracowany do miesi4c a pa2dziernika, w którym konczy siE kaden cja naszej
rady. Nie powinniémy narzucaó nowej radzie planów pracy na miesi4c listopaá
i gtudzien, z uwagi na fakt, i2 nie wiemy, jakie bgdq komisje i ile tych komisji
bpdzie pracowaó.

Glos zabral radny S. Baranski. Nowo utworzone komisje bEdq mogly
wprowadzió zmiany do uchwalonych planów pracy. Zwracam sig do Mecenas,
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aby odnalazla zapis, gdzie sprecyzowane jest, ,,2e plan pracy ma byó
opracowany tylko do miesi4capaídziernika, zuwagi na koniec kadencji rady".

Glos zabrala Mecenas - D. Kiwiorska. Reguluje to ustawa o samorzqdzie
gminnym, w której pisze, 2e kadencja rady trwa cztery lata od dnia wyboru.
Komisje s4 organami rady,, wiec nie mo2e trwaó ich kadencja dtuzej ni2 calej
rady. Za czym nowa rada siE ukonstytuuje, wybierze nowe komisje nie bpdzie
miala, kiedy zrealizowaó planu za ostatnie miesi4ce.

Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala, iz przedmiotem
najbli2szego posiedzenia sesji bpdzie projekt budzetu oraz uchwaly maj4ce
wplyw na bud2et. Zwróctla siE równie2 do radnych o skladanie propozycji
do projektu budzetu Miasta i Gminy Jgdrzejów na rok 2006 w formie wniosków.
Zaproponowala, aby po zakoiczonych posiedzeniach wszystkich komisji
zor ganizowaó dodatkowe prze ds esyj ne spotka nie z radnymi.

Burmistrz M. Wolski zapoznal siQ z wnioskiem radnego L. Suika
dotycz4cego udzielenia pomocy rodzinie, której dom ulegl zniszczeniu pod
wplywem nadmiernych éniegów (tj. pokrycie dachowe). Bedq podjgte dzialania
w tej sprawie - powiedziala Przewodniczqca Komisji.

Po przeanalizowaniu projektu budzetu Miasta i Gminy JEdrzejów na rok
2006 postawila nastgpuj4ce wnioski.

l. Wniosek radnego K. Swietlika
Zainstalowaó trzy lampy we wsi tr ysaków II( odcinek drogi - 200 metrów -
od krzyilówki do wsi tr-ysaków II). Srodki finansowe na zamontowanie lamp
wzi4ó z oSwietlenia.

2. Wniosek radnego L. Sulka
[Iwzglpdnió w bud2ecie remont budynku po bylej szkole w Chorzewie.

3. Wniosek radnego B. Króla
Dostosowa( czas oéwietlenia na terenie calej Gminy stosownie do pory
roku.

4. Wniosek radnego S. Baranskiego
W wydatkach budietowych z Gospodarki Mieszksniowej - 80 tys. zl. zdj4ó
20 tys. zl. na remont drogi w Sudole.

W wydatkach bud2etowych z Gospoclorki Komunatnej i Ochrony Sroclowisku
z remontów ulic - 100 tys. zl. zdj4ó 30 tys. zl. (15 tys. zl. przeznaczyó
na Kopaning, 15 tys. zl. na tluczniow4 drogg od strony poludniowej na
cmentarz Kadlubka - pol4czyó z Kadlubkiem).

Z rezerwy budZetowej zdj4é.20 tys. zl. na remont drogi w Sudole.

Pow)¡zsze wnioski nie zostaly poddane pod glosowanie.

Przewodniczqcy Komisji poruszyl sprawQ odéniezania dróg gminnych.
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Glos zabral radny J. Ziqbinski. Zwracam siE do radnych, aby nie ruszaó
Érodków z zapisu ,,zakup kamienia na drobne remonQ dróg gminnych, wynajem
sprzqtu, zakup przystanków". Akacja zimowa wyniesie nas w tym roku wiqcej
niL zostalo to zaplanowane w budzecie. Proponowalbym nawet zwiqkszenie
Érodków w tym dziale.

Komi sj a Ro lni ctw a zakohczyla pos ied zenie o go dz. I 2 . 00

P,7^!ow9ta
P rzew odniczqcy Komisj i Ro lnictw a

í Integracji z Uniq Europejskq

Krzyszfof Swietlik


